
Protokół Nr  24/09 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  23 listopada 2009 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
 

Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi  w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych oraz w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych  i transportu 
nieczystości ciekłych – druk R, 
Przedstawia: Mariola Barcicka, Naczelnik Wydz. ZPOŚ 

3. Sprawy różne, w tym m.in.: 
- pismo BF.3020/19/09 z dnia 2 listopada 2009 r. (w załączeniu), 

4. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Stefan 

Purol. Komisja przyjęła przedstawiony porządek i protokół z poprzedniego posiedzenia, 

głosując: za-4 (jednogłośnie).   

 

Ad 2 

 Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała projekt uchwały w sprawie górnych stawek opłat 
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi  w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych oraz w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych  i transportu 
nieczystości ciekłych – druk R, który przedstawiła Mariola Barcicka, Naczelnik Wydz. ZPOŚ. 
Opłata marszałkowska wzrasta o  4,20 zł za tonę. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
S.Purol – pytał co będzie tematem spotkania? 
Burmistrz – odpowiedział, że zgoda do wpuszczenia na wysypisko. Burmistrz wyjaśnił, że 

potrzebują udziałowca. Wysypisko w Krzywopłotach ulega rekultywacji. Jutro będzie 
rozmowa w tej sprawie. 

T.Szwed – poinformował, że ma trzy duże samochody. Radny opowiedział się za Wardyniem, 
bo tam jest sortownia, lepszy dojazd. Ma nadzieję, że w Koszalinie powstanie spalarna, 
dzięki czemu nasze koszty spadną.  

S.Purol – pytał jaki jest udział procentowy wzrostu ceny opłaty marszałkowskiej w 25%? 
Naczelnik Wydz. ZPOŚ – odpowiedziała, że opłata marszałkowska wzrosła o 4,2%, w 

stosunku do ubr. wzrasta o 10%. Pozostałe koszty dotyczą transportu.  
 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e, głosując: za- 4 (jednogłośnie). 
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Ad 3 
Sprawy różne, w tym m.in.: 

- pismo BF.3020/19/09 z dnia 2 listopada 2009 r. (w załączeniu), 
Przedstawił: Burmistrz Miasta, który poinformował, że został zaciągnięty kredyt na 
funkcjonowanie, gdyż pełniący funkcję Burmistrza nie zabiegał o środki za rewitalizację - 
etap II, co było niezbędne do zachowania płynności w budżecie Miasta. 

 
 

Ad 4 
 Po wyczerpaniu tematyki o godz. 16.00 zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  
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